
ZAPISNIK 

8. sjednice Vijeća Muzičke akademije u Puli akademske godine 2014./2015. održane 

31. ožujka 2015. godine s početkom u 12 sati 

 

Prisutni: Dekan prof. mr. art. Bashkim Shehu, doc. art. Laura Čuperjani, doc. dr. sc. Sabina 

Vidulin, doc. dr. sc. Lada Duraković, izv. prof. mr. art. Mirjana Grakalić, doc. mr. art. Franko 

Božac, mr. art. Elda Krajcar-Percan, v. pred., doc. art. Dražen Košmerl, doc. mr. art. Sofija 

Cingula, Branko Okmaca, v. pred., studenti Andrea Krunić  

Odsutni: prof. art. Massimo Brajković, Ivan Šverko, v. as., izv. prof. mr. art. Zdenko Osip, 

student Bartol Buljan, doc. art. Denis Modrušan (sabbatical),  

Predložen je sljedeći dnevni red: 

1. Usvajanje zapisnika 
2. Informacije dekana 
3. Raspisivanje natječaja za izbor dekana 
4. Raspisivanje natječaja- reizbor za kolegij Klasična harmonika 
5. Izbor stručnog povjerenstva za provedbu natječaja za izv. prof. kolegij Klasična 
harmonika 
6. Aktualne teme od interesa Akademije 
7. Razno 
 

Jednoglasno se usvaja dnevni red. 

Ad 1. 

Jednoglasno se usvajaju zapisnici 6. i 7. sjednice Vijeća, bez izmjena i/ili dopuna. 

 

Ad 2. 

Dekan informira prisutne o aktivnostima i uspjesima nastavnika u proteklom periodu; doc. art. 

D. Košmerl bio je član međunarodnog stručnog žirija na međunarodnom natjecanju za 

harmoniku 'Svirel' u Novoj Gorici te je u sklopu istog održao koncert, doc. art. S. Cingula i doc. 

art. L. Čuperjani bile su u Beogradu. Doc. art. Cingula je bila član žirija za komornu glazbu na 

Republičkom natjecanju te je imala nastup na koncertu koji je bio dio koncertnog ciklusa 

zaklade Kolarac na kojem je izvedena skladba Dyptich doc. art. L. Čuperjani. Napominje kako 

je studentica Viktorija Đurđek osvojila drugu nagradu na 53. državnom natjecanju učenika i 

studenata glazbe i plesa u organizaciji HDGPP-a. Također informira kako se pokrenula suradnja 

s Fakultetom muzičke umetnosti iz Beograda. Doc. dr. sc. S. Vidulin je održala predavanje u 

Rostocku u Njemačkoj na međunarodnoj konferenciji glazbenih pedagoga. Mr. art. E. Krajcar-

Percan također informira da je održala predavanje za tri županije za profesore harmonike u 

Poreču na Danima harmonike. Također spominje i hvali studente koji su nastupali na koncertu 



posvećenom Bachu. Doc. art. D. Košmerl se nadovezuje kako su u Poreču studenti imali 

koncert te kolega Ivan Šverko, v. as. je održao Masterclass i koncert. Također obavještava kako 

studenti sudjeluju u ciklusu Virtuoso u Zagrebu kojeg organiziraju studenti Muzičke akademije 

u Zagrebu. Studentica Martina Jembrišak je u finalu Lions natjecanja.  

Vezano uz Korizmeni koncert održan 30. ožujka napominje kako je primio jako puno pohvala 

te da je audio zapis koncerta vrlo kvalitetan. Svi nastavnici hvale studente te dirigenta doc. art. 

Domenika Briškog kojeg pohvaljuju i studenti.  

 

Ad 3. 

Nakon što je dogovoreno da u povjerenstvu budu predstavnici svih studija, prihvaća se 

prijedlog da predsjednica povjerenstva bude izv. prof. mr. art. Mirjana Grakalić, te članovi doc. 

mr. art. Franko Božac i doc. mr. art. Sofija Cingula. 

Jednoglasno se usvaja prijedlog.  

Ad 4. 

Dekan pojašnjava proceduru te situaciju oko izbora i/ili reizbora nastavnika nakon što je 
donesena odluka Ministarstva da se samo u slučajevima kada se oslobode koeficijenti mogu 
pokretati izbori. Vijeće može uvažiti mišljenje stručnog povjerenstva za izbor u više zvanje te 
sprovesti proceduru kada procijeni da za to postoji mogućnost, odnosno kada su prioriteti 
razvojne strategije Akademije realizirane.  

Nakon kraće rasprave, jednoglasno se usvaja prijedlog. 

Što se tiče natječaja za reizbor za kolegij Klasična harmonika dekan predlaže sljedeće članove 

stručnog povjerenstva: prof. Jakša Zlatar, predsjednik, prof. Friedrich Lips, član i prof. Owen 

Murray, član. 

Jednoglasno se usvaja odluka. 

 

Ad 5. 

Pojašnjavajući razloge odabira članova povjerenstva za natječaj za izbor u umjetničko-

nastavno zvanje i na radno mjesto izvanrednog profesora, iz umjetničkog područja, polje 

glazbena umjetnost, za kolegij Klasična harmonika- 1 izvršitelj, na kojeg su se javili kandidati 

Volodimir Balyk i Borut Zagoranski, dekan predlaže sljedeće članove stručnog povjerenstva: 

prof. Jakša Zlatar, predsjednik, prof. Owen Murray, član i prof. dr. mus. Mika Vayrynen, član. 

Jednoglasno se usvaja odluka. 

 

 

 

 



Ad 6. 

a) Objašnjava nastavnicima situaciju koja je nastala oko gostovanja prof. Dunje Vejzović 

na studiju Solo pjevanja. Napominje kako je prof. Lidija Horvat-Dunjko dolazila i za svoj 

rad nije primala nikakvu naknadu. Stoga predlaže da se potrebna sredstava 

prenamjene studiju Solo pjevanja kako bi se osigurao honorar za profesoricu u ljetnom 

semestru.  

Jednoglasno se usvaja odluka. 

b) Što se tiče sistematizacije radnih mjesta, dekan predlaže te objašnjava razloge da se u 

sistematizaciju unese jedno radno mjesto za međunarodnu suradnju i europske 

projekte profila društvenih znanosti, poznavanja engleskog i talijanskog jezika u svrhu 

istraživanja i povlačenja sredstava iz europskih fondova te pripreme projekata. Dekan 

otvara raspravu. 

Nakon kraće rasprave jednoglasno se usvaja odluka. 

c) Što se tiče smještaja (lokacije) Muzičke akademije, pročitan je dopis Odjela za 

humanističke znanosti, objašnjava aktualnu situaciju, napominje kako je, između 

ostalog, razgovarao i u Županiji pa se predlaže da Vijeće ovlasti rukovodstvo Akademije 

da čim prije pronađe alternativnu mogućnost odgovarajućeg smještaja za Akademiju, 

makar i privremeno, dok se ne završi Sveučilišni kampus. Dekan otvara raspravu. 

 

Jednoglasno se usvaja odluka.  

 

d) Predlaže se da Sveučilište raspiše natječaj za izbor u naslovno zvanje docenta, iz 

područja društvenih znanosti, polje pedagogija, grana posebne pedagogije za kolegije 

Uvod u didaktiku, Opća didaktika, Uvod u pedagogiju i Opća pedagogija. Za potrebe 

Muzičke akademije sada je angažirana dr. sc. Dijana Drandić, v. as.  

Jednoglasno se usvaja odluka. 

e) Dekan objašnjava raspodjelu sredstava Ministarstva za izdavačku djelatnost. Doc. mr. 

art. S. Cingula koja je član Odbora za izdavačku djelatnost također spominje mnoge  

nelogičnosti. Stoga  dekan predlaže da se o tome opet raspravi na Odboru za izdavačku 

djelatnost te da se zatraži ravnomjernija raspodjela financijskih sredstava. 

Jednoglasno se usvaja odluka. 

f) Dekan predlaže izdavanje dvostrukog cd-a s izvedbama Božićnog i Korizmenog 

koncerta. 

Jednoglasno se usvaja odluka. 

 

 

 

 



Ad 7. 

Doc. art. L. Čuperjani upoznaje prisutne sa zamolbom studentice Veronike Terzić. 

Jednoglasno se prihvaća zamolba da joj se produži rok do kraja ljetnog semestra za predaju i 

obranu diplomskog rada. 

 

Time je dnevni red iscrpljen. Sjednica Vijeća završila je u 13.20 h. 

Zapisnik izradila Selma Ibrišagić. 

 

KLASA: 003-08/15-05/09 

URBROJ: 380-03-15-1 

         

 

 

                   Dekan 

        prof. mr. art. Bashkim Shehu 

 

 

 

 




